

**2022-01-06**

**21:00:00 02:00:00**

Reichenau/Rax: Warm up Milonga: "Noches de Invierno 2022" | Open for guests| DJ Max Marzano (Rome) | 100 Km south from Vienna | 1  
info@nochesdeinvierno.com  
Reichenau/Rax, Schlossplatz 9

All Information: <http://www.nochesdeinvierno.com/en/index.html>

English:

As in previous years, the international Encuentro "Noches de Invierno" starts on Thursday with a warm up milonga. This milonga is also open to guests! It is a wonderful opportunity to get in touch with the international Encuentro scene and to get a taste of the world of Encuentro. Please respect the Encuentro rules: Cabeceo and Mirada, dancing in close embrace, observance of the Ronda, entering the dancefloor with eye contact to the dancer you would like to queue for ....

Contribution for guests: Euro 20, -

Deutsch:

Wie in den vergangenen Jahren auch, beginnt das internationale Encuentro "Noches de Invierno" am Donnerstag mit einer Warm up Milonga. Diese Milonga ist auch für Gäste offen! Sie ist eine wunderbare Gelegenheit in Kontakt mit der internationalen Encuentro Szene zu kommen und ein Stück in die Welt des Encuentros hineinzuschnuppern. Bitte respektieren sie die Encuentroregeln: Aufforderung mit Cabeceo und Mirada, Tanzen in enger Umarmung, Einhaltung der Ronda, Betreten der Tanzfläche mit Blickkontakt zu dem Tänzer vor dem man sich einreihen möchte ....

Beitrag für Gäste: Euro 20,-

s: